
Protokół Nr XVI/2019
z XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 26 września 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o 20.15.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o wykonaniu budżetu Miasta za I półrocze 2019 roku.
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za po-
przedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów gimnazjalnych.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2032.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza
na 2019 rok.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komen-
dzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komen-
dzie Powiatowej Policji w Łowiczu.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu
wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych
przez Gminę Miasto Łowicz
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia zamiaru zmiany loka-
lizacji Filii Miejskiej Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w Łowiczu oraz ogłoszenia za-
miaru zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w Łowiczu.
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za
zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.
13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  nr
LXII/492/2010 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 sierpnia 2010 roku w sprawie pod-
niesienia kwoty dodatku do zasiłku rodzinnego z tytułu wychowania dziecka w rodzinie
wielodzietnej oraz kwoty dodatku do zasiłku rodzinnego z tytułu kształcenia i rehabilita-
cji dziecka niepełnosprawnego.
14. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie  miedzy Sesjami.
15. Interpelacje i zapytania - sprawy różne.
16. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
17. Zakończenie obrad XVI  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie obrad XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o wykonaniu budżetu Miasta za I półrocze 2019 roku.
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za po-
przedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów gimnazjalnych.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2032.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019
rok.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komen-
dzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komen-
dzie Powiatowej Policji w Łowiczu.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu
wynagrodzenia  nauczycieli  zatrudnionych  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych
przez Gminę Miasto Łowicz.
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowi-
cza z Gminą Chąśno w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na
terenie Gminy Chąśno.
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za
zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochrona dróg.
13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  nr
LXII/492/2010 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 sierpnia 2010 roku w sprawie pod-
niesienia kwoty dodatku do zasiłku rodzinnego z tytułu wychowania dziecka w rodzinie
wieloletniej oraz kwoty dodatku do zasiłku rodzinnego z tytułu kształcenia i rehabilitacji
dziecka niepełnosprawnego. 
14. Wypracowanie stanowiska odnośnie budowy nowego żłobka w centrum miasta
oraz przedszkola na osiedlu Górki.
15. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
16. Interpelacje i zapytania. 
17. Sprawy różne.
18. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
19. Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1
Otwarcia obrad XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Henryk
Zasępa.
Powitał Radnych  oraz  zaproszonych  gości:  Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana
Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka. Powitał  Komendanta
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Powiatowego  Policji  Pana  Grzegorza  Radzikowskiego,  Powitał  Komendanta  Państwowej
Straży  Pożarnej  Pana  Arkadiusza  Makowskiego,  Prezesa  Zakładu  Utrzymania  Pana
Grzegorza Gawrońskiego, Przewodniczących Zarządu Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię
Więckowską, Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, Radcę
Prawnego Panią Katarzynę Kranik-Saleh, pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli
mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 rad-
nych co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliński podziękował za współpracę Panu Markowi Dzie-
dzieli Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w związku ze zmianą pracy.   
Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliński wraz z Przewodniczącym Henrykiem Zasępą
pogratulowali Radnemu Michałowi Trzosce narodzin trzeciej  córki,  wręczając pamiątkowe
upominki. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że proponowany porządek ob-
rad XVI Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym Radnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wpłynęło pismo Burmi-
strza Miasta Łowicza z prośbą o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ogło-
szenia zamiaru zmiany lokalizacji Filii Miejskiej Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w Łowi-
czu oraz ogłoszenia zamiaru zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w
Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porząd-
ku obrad polegającej na zdjęciu z porządku obrad pkt. 11 projektu uchwały w sprawie ogło-
szenia zamiaru zmiany lokalizacji Filii Miejskiej Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w Łowi-
czu oraz ogłoszenia zamiaru zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w
Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został
zmieniony  jednogłośnie. 

Radny Jakub Wolski poinformował, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość i Niezależ-
ni” powiększył się o nowego Radnego – Łukasza Jażdżyka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że ponadto wpłynęło pi-
smo Burmistrza  Miasta  Łowicza  z  prośbą  o   wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu
uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Chąśno w zakresie wyko-
nywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Chąśno i Gminy Miasto
Łowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porząd-
ku  obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie
współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Chąśno w zakresie wykonywania zadań lokal-
nego transportu zbiorowego na terenie Gminy Chąśno i Gminy Miasto Łowicz. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został
zmieniony jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wpłynął wniosek Komi-
sji Rewizyjnej o wprowadzenie do porządku obrad pkt „Wypracowanie stanowiska odnośnie
budowy nowego żłobka w centrum miasta oraz przedszkola na osiedlu Górki”. Zaproponował
przegłosowanie zaproponowanej zmiany porządku. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wprowadzenia
do porządku obrad pkt „Wypracowanie stanowiska odnośnie budowy nowego żłobka w cen-
trum miasta oraz przedszkola na osiedlu Górki”. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został
zmieniony jednogłośnie. 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Łowickie.pl przekazał petycję mieszkańców Łowi-
cza w sprawie zwiększenia liczby miejsc żłobkowych,  zatrudnienie pielęgniarki  w Żłobku
Miejskim zgodnie z wymogami prawa. Przekazał do wiadomości pismo mieszkanki Łowicza
w sprawie zamontowania oczyszczaczy powietrza w Przedszkolu nr 1. 
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie
powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego miasta Łowicza. W tym projekcie zostały
zawarte uwagi, podniesione na sierpniowej Sesji przez Radnego Lecha Aniszewskiego. 
Zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na rozdzieleniu pkt. 16 „Interpelacje i za-
pytania – sprawy różne” na pkt. 16 „Interpelacje i zapytania” oraz pkt. 17 „Sprawy różne –
dyskusja”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  ogłosił 10 minut przerwy. 
Przerwa rozpoczęła się o godz. 12:35  i zakończyła o godzinie 12:45

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa skierował petycję mieszkańców Łowicza
w sprawie zwiększenia miejsc żłobkowych do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Łowickie.pl wycofał wniosek o wprowadzenie
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  wymagań, jakie powinien spełniać projekt
budżetu obywatelskiego miasta Łowicz.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porząd-
ku obrad polegającej na rozdzieleniu pkt. 16 „Interpelacje i zapytania – sprawy różne” na pkt.
„Interpelacje i zapytania” oraz pkt. „Sprawy różne – dyskusja”.  

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został
zmieniony jednogłośnie. 

Ad. 3

Protokół z XV Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Radny Lech Aniszewski wniósł uwagę do protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu,
że w protokole w pkt 12 Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesja-
mi nie odbyło się głosowanie w sprawie zgłoszonego przez Radnego wniosku o przesuniecie
dyskusji o strefie płatnego parkowania do pkt 13. Interpelacje i zapytania - sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że protokół z XV Sesji Rady
Miejskiej w Łowiczu wraz z wniesioną przez Radnego Lecha Aniszewskiego uwagą został
przyjęty. 

(stanowi załącznik)

Ad. 4
Informacja o wykonaniu budżetu Miasta za I półrocze 2019 roku – przedstawił Burmistrz
Miasta Krzysztof Jan Kaliński. 

 (stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział:  Radny Robert Wójcik,  Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliński,
Radny Lech Aniszewski, Pan Grzegorz Kucharski Inspektor w Wydziale Inwestycji i Remon-
tów, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Radny Jakub Wolski,
Pan Janusz Michalak Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych, Pani Anna Gajewska Naczelni
Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania Przestrzennego, Radny Krzysztof Janicki, Rad-
na Zofia Wielemborek, Radny Michał Trzoska, Zastępca Burmistrza Miasta Bogusław Boń-
czak.

Radna Zofia Wielemborek złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował przegłosowanie wniosku
o zamknięcie dyskusji. 

9 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa postanowił zamknąć dyskusję. 

Opinię Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Krzysztof Janicki.
Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Leszek
Plichta.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Zastępca  Przewodniczącego
Komisji Radny Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawił  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła  in-
formację o wykonaniu budżetu Miasta za I półrocze 2019 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  ogłosił 40 minut przerwy. 
Przerwa rozpoczęła się o godz. 15:05  i zakończyła o godzinie 15:45

Ad. 5
Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni
rok  szkolny,  w  tym  o  wynikach  egzaminów  gimnazjalnych –  przedstawiła  Pani
Małgorzata Nowak, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych oraz Pani Joanna Mostowska –
Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział:  Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik,  Pani  Małgorzata No-
wak, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Radna Zofia Wielemborek, Radny Krzysztof
Janicki oraz Pani Joanna Mostowska – Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła  in-
formację  o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni rok
szkolny, w tym o wynikach egzaminów gimnazjalnych.

Ad. 6
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2019-2032 wraz z autopoprawką –  przedstawiła Pani Aneta Jakubczak –
Zastępca Skarbnika Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział:  Radna Zofia Wielemborek,  Pani Aneta
Jakubczak – Zastępca Skarbnika Miasta, Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska oraz
radny Jakub Wolski.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Zastępca  Przewodniczącego
Komisji Radny Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawił  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mia-
sto Łowicz na lata 2019-2032 wraz z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

16 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
uchwałę większością głosów:

Uchwałę Nr XVI/124/2019

Ad. 7
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta  Łowicza  na  2019  rok wraz
z autopoprawką – przedstawiła Pani Aneta Jakubczak Zastępca Skarbnika Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Burmistrz Miasta
Krzysztof  Kaliński,  Pan Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw Komunalnych,  Pan
Grzegorz Gawroński Dyrektor Zakładu Utrzymania Miasta, Radna Zofia Kroc oraz Pani Jo-
anna Mostowska – Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Zastępca  Przewodniczącego
Komisji Radny Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawił  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta  Łowicza na 2019 rok
wraz z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”,  0 „przeciw”, 0  „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVI/125/2019

Ad. 8
Projekt  uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie Powiatowej
Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu – przedstawiła Pani Edyta Fabijańska- Naczelnik

Wydziału Spraw Obywatelskich.
(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radna Zofia Kroc oraz Pani Edyta Fabi-

jańska- Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Zastępca  Przewodniczącego
Komisji Radny Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawił  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały  w sprawie  przekazania środków finansowych Komendzie
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XVI/126/2019

Ad. 9
Projekt uchwały  w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie Powiatowej
Policji  w  Łowiczu  –  przedstawiła  Pani  Edyta  Fabijańska-  Naczelnik  Wydziału  Spraw

Obywatelskich.
(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Zastępca  Przewodniczącego
Komisji Radny Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawił  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  przekazania  środków  finansowych  Komendzie
Powiatowej Policji w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

12 „za”, 4  „przeciw”, 5  „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XVI/127/2019

Ad. 10

Projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Regulaminu  wynagradzania
nauczycieli  zatrudnionych  w przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę
Miasto Łowicz –  przedstawiła Pani Joanna Mostowska – Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego.
 (stanowią załączniki)

Radni nie zgłosili pytań oraz uwag. 

Opinię Komisji Społecznej przedstawi Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrud-
nionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVI/128/2019

Ad. 11
Projekt  uchwały w  sprawie  współdziałania  Gminy  Miasta  Łowicz  z  Gminą  Chąśno
w zakresie  wykonywania  zadań  lokalnego  transportu  zbiorowego  na  terenie  Gminy
Chąśno i Gminy Miasto Łowicz  –  przedstawił  Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału

Spraw Komunalnych.
(stanowi załącznik)

W dyskusji  nad projektem uchwały  wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Radna Zofia
Kroc, Pan Paweł Gawroński – Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą
Chąśno w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy
Chąśno i Gminy Miasto Łowicz.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

14



17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XVI/129/2019

Ad. 12
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego
dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,
utrzymaniem  i  ochroną  dróg  –  przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału

Spraw Komunalnych.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa
drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, re-
montem, utrzymaniem i ochroną dróg.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XVI/130/2019

Ad. 13
Projekt  uchwały w  sprawie  uchylenia  uchwały  nr  LXII/492/2010  Rady  Miejskiej
w Łowiczu  z dnia  26  sierpnia  2010  roku  w sprawie  podniesienia  kwoty  dodatku  do
zasiłku rodzinnego z tytułu wychowania dziecka w rodzinie wielodzietnej  oraz kwoty
dodatku  do  zasiłku  rodzinnego  z  tytułu  kształcenia  i rehabilitacji  dziecka
niepełnosprawnego – przedstawiła Pani Maria Więckowska – Sekretarz Miasta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  nr  LXII/492/2010  Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 sierpnia 2010 roku w sprawie podniesienia kwoty dodatku do
zasiłku rodzinnego z tytułu wychowania dziecka w rodzinie wielodzietnej oraz kwoty dodatku
do zasiłku rodzinnego z tytułu kształcenia i rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVI/131/2019

Ad. 14
Wypracowanie  stanowiska  odnośnie  budowy nowego  żłobka  w centrum miasta  oraz
przedszkola na osiedlu Górki.

Radny  Krzysztof  Janicki  przedstawił  wyniki  kontroli  komisji  rewizyjnej  odnośnie
przedszkola i żłobka.

(stanowi załącznik)
Radny  Krzysztof  Janicki  zaproponował  utworzenie  zespołu,  składającego  się
z pracowników  Urzędu  Miejskiego  i  Radnych,  do  realizacji  inwestycji  „budowy nowego
żłobka w centrum miasta oraz przedszkola na osiedlu Górki”

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Krzysztof  Janicki,  Radny Robert  Wójcik,  Radny Michał
Trzoska,  Radny Lech  Aniszewski,  Radna  Wiesława  Gębura,  Radna  Zofia  Gębura,  Radna
Zofia  Kroc,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny  Józef  Szczepanik,  Radny  Jakub  Wolski,
Burmistrz Miasta Łowicz Krzysztof Kaliński, Radny Paweł Pięta.

Rada Miejska w Łowiczu nie wypracowała i nie przegłosowała żadnego stanowiska odnośnie
budowy nowego żłobka w centrum miasta oraz przedszkola na osiedlu Górki.

Ad. 15
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik)

Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński  poinformował, że wpłynęło pismo z Kurii
Diecezjalnej w sprawie działki przy ul. Miodowej. Zwrócił się do Radnych o wypracowanie
stanowiska odnośnie działki na ul. Miodowej. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  nie  jest  zasadne
wypracowanie decyzji na dzisiejszej sesji. Poprosił Radnych o dostarczenie do Biura Rady
Miejskiej do dnia 31 października 2019  uwag dotyczących przekazania Kurii Diecezjalnej
działki na ul. Miodowej.

W dyskusji wzięli udział:  Katarzyna Kranik-Saleh – Radca Prawny, Wiceprzewodniczący
Rady  Miejskiej  Marek  Boroski,  Joanna  Mostowska  –  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego, Radny Krzysztof Janicki, Radny Lech Aniszewski, Radny Jakub Wolski,
Radna  Wiesława  Gębura,  Radny  Jacek  Wiśniewski,  Pani  Anna  Gajewska  –  Naczelnik
Wydziału  Gospodarki  Gruntami  Planowania  Przestrzennego  i  Rolnictwa,  Radny  Robert
Wójcik, Radna Zofia Kroc, Pan Janusz Michalak – Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych,
Radna Zofia Wielemborek.

17



Ad. 16
Interpelacje i zapytania.

Radny  Robert  Wójcik  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl”  złożył  interpelację
w sprawie:
-  wprowadzenia  „bonu  żłobkowego”  dla  rodzin,  których  dzieci  przebywają  pod  opieką
prywatnych żłobków;
-  przekazania  wykazu  (listy)  inwestycji  z  budżetu  obywatelskiego,  które  wygrały
w poszczególnych latach oraz zaznaczenia jakie nie zostały wykonane i podanie przyczyny
zwłoki;
-  przygotowania projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży,  ustalenia  zasad
sprzedaży na  rzecz  najemców lokali  mieszkalnych  stanowiących  własność  Gminy Miasta
Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od cen sprzedaży;

(stanowią załączniki)

Radna  Zofia  Wielemborek  złożyła  interpelację  w  sprawie:  ustawienia  trzech  punktów
z lodówkami dla osób potrzebujących;

(stanowi załącznik)

Radny Michał Terenowicz  złożył interpelację w sprawie przygotowania biznes planu dla
zadania „Obsługa strefy płatnego parkowania w Łowiczu”, które miasto chce przekazać do
ZUM;

(stanowi załącznik)

Radny Paweł Pięta złożył zapytania:

 dlaczego pomysłodawcy projektów w budżecie obywatelskim nie mogą korzystać 
z edytowalnych wersji dokumentów wniosków?

 gdzie został wykorzystany destrukt z frezowania ul. Czajki?

 jak często serwisowane są rowery w łowickich punktach „Rowerowe Łódzkie”  
(stanowi załącznik)

Ad. 17
Sprawy różne

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  wpłynęła  skarga
mieszkańców ul.  Mostowej  na  hałas  na  parkingu  przy  ul.  Starorzecze.  Skargą  zajęła  się
Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.  Wpłynął  również  wniosek  od  wolontariuszy  ze
schroniska o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie miasta środków na dokończenie
remontu schroniska.

(stanowi załącznik)

Pan Zenon Pawłowski – mieszkaniec Łowicza poinformował, że jest właścicielem działki
przy ul.  Piłsudskiego.  Na działce znajduje się rów, przez który nie ma dostępu do części
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swojej działki. Poprosił o pomoc przy rozwiązaniu tej sytuacji. Przypomniał, że złożył pismo
do Burmistrza w 2014 roku o zamianę działek. Wspomniał o spotkaniu, na którym Burmistrz
z  Panem Pełką  obiecał  ustnie  taką  zamianę  działek.  Zapytał  co  dalej  z  zamianą  działek.
Po wybudowaniu  drogi  przy ul.  Piłsudskiego  jest  duża  różnica  poziomów pomiędzy jego
działką a drogą. W związku z tym podniósł się poziom wody na działce, przez co utrudnione
jest utrzymanie działki w czystości.
Pani  Anna  Gajewska  –  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami  Planowania
Przestrzennego i Rolnictwa poinformował, że od wielu lat ta działka nie miała dostępu od
drogi  publicznej.  Dzięki  wybudowaniu  ulicy  Piłsudskiego  działki  Pana  Pawłowskiego
uzyskały dostęp do drogi publicznej.
Pan Zenon Pawłowski – mieszkaniec Łowicza poinformował, że jego rodzice dojeżdżali do
działek od ul. Kaliskiej, więc nie rozumie dlaczego mówi się, że dopiero po wybudowaniu
ul. Piłsudskiego  działka  uzyskała  dostęp  do  drogi  publicznej.  Poinformował,  że  posiada
decyzję Ministerstwa Infrastruktury nakazującą przywrócenie działek do stanu poprzedniego.
Pani  Anna  Gajewska  –  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami  Planowania
Przestrzennego  i  Rolnictwa poinformowała,  że  w  imieniu  Burmistrza  rowami  zarządza
Wydział Spraw Komunalnych.
Pan Paweł Gawroński – Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych poinformował, że nie
wie na jakiej podstawie wydana została wyżej wymieniona decyzja. Stwierdził, że dziś nie ma
możliwości rozstrzygnięcia sprawy. Zaproponował spotkanie w celu omówienia tych spraw.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował,  żeby  Pan  Zenon
Pawłowski skontaktował się z Panem Pawłem Gawrońskim – Naczelnikiem Wydziału Spraw
Komunalnych i  Panią  Anna Gajewską – Naczelnikiem Gospodarki  Gruntami,  Planowania
Przestrzennego  i  Rolnictwa  celem  wspólnego  omówienia  tego  tematu.  Poprosił
o przedstawienie wyników tego spotkania na kolejnym posiedzeniu Sesji.
Pan Marek Nawrocki - mieszkaniec Łowicza poinformował o planowanej blokadzie drogi
krajowej nr 70 w dniach 3 i 4 października 2019 w godzinach od 15.00-16.00. Zwrócił się do
Radnych o wzięcie udziału w blokadzie
Pan Adam Stokowski mieszkaniec Łowicza zwrócił się z prośba o wykonanie przejścia dla
pieszych  wraz  z  doświetleniem  na  ul.  Bolimowskiej  pomiędzy  garażami  a zakładem
fryzjerskim.

Poza  za  tym  w  dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski,  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza, Radny Jakub Wolski. Wójcik Radny Leszek
Plichta,  Radny  Lech  Aniszewski,  Radny  Józef  Szczepanik,  Radny  Michał  Trzoska,
Gawroński Gajewska

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olko poinformował, że na zaproszenie Katolickiego
Stowarzyszenia  Kolejarzy  Polskich  Koło  Łowicz  w  poczcie  sztandarowym  w  dniu
6 października  2019  roku  wezmą  udział  Radny  Jacek  Wiśniewski,  Radny  Jakub  Wolski,
Radna Zofia Kroc.
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Ad. 18
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował,  że następna Sesja Rady
Miejskiej  odbędzie  się  w  dniu  30  października  2019  roku  (środa)  o  godzinie  12.00
z następującymi tematem: Rozpatrzenie uchwał.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  poinformował,  że  posiedzenia  komisji
planowane są w dniach:
14.10.2019 r. godz. 14.00 Komisja Społeczna 
21.10.2019 r. godz. 13.00 Komisja Rewizyjna
22.10.2019 r. godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
23.10.2019 r. godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 
28.10.2019 r. godz. 14.00 Komisja Budżetu i Finansów

Ad. 19

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Henryk Zasępa
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